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PROTOKÓŁ NR VIII/2007 
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 26 kwietnia 2007 roku 
 

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 26 

kwietnia 2007 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 10
30

 do godz. 14
30

. 

 

 

Obradom sesji przewodniczył p. Zbigniew Kacprzyk – Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 
 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk otwierając sesję 
Rady Miejskiej stwierdził na podstawie listy obecności /załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu/ prawomocność obrad. Na sali obecnych było 14 radnych 

na ustawowy skład liczbowy 15 radnych. 

 

W sesji udział wzięli: 
1. Burmistrz Miasta i Gminy   p. Barbara Gąsiorowska 

2. Sekretarz Miasta i Gminy   p. Zygmunt Bigos 

3. Skarbnik Miasta i Gminy   p. Ewa Bator 

4. Kierownik Posterunku Policji   mł aspirant Janusz Dobrosz 

5. Radny Izb Rolniczych    p. Jan Zawadzki 

6. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu miasta i gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą wg listy obecności /załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu/. 

7. Mieszkańcy miasta i gminy Nowe miasto nad Pilicą. 
 

PKT 1 
Na sekretarza obrad radny p. Lech Staniszewski zgłosił radnego p. Jana Olszaka, 

który wyraził zgodę. W głosowaniu za – 14 na stan obecnych 14 radnych 

sekretarzem obrad został radny p. Jan Olszak. 

 

PKT 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że każdy radny otrzymał 

proponowany porządek obrad i zapytał czy są wnioski o zmianę w 

proponowanym porządku obrad. Zmian do porządku obrad nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania nad proponowanym porządkiem obrad. W 

głosowaniu za – 14 na stan obecnych 14 radnych przyjęto porządek obrad w 

następującym brzmieniu: 

1. Wybór sekretarza obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
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3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Wystąpienia Przewodniczących Stałych Komisji Rady Miejskiej. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 

międzysesyjny. 

6. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

7. Przedłożenie i rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu miasta i 

gminy za rok 2006 oraz: 

a) zapoznanie się z wnioskiem Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy za 2006 rok; 

b) zapoznanie się z opiniami Składu Orzekającego RIO dotyczącymi 

sprawozdania z wykonania budżetu miasta i gminy za 2006 rok oraz 

wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w sprawie absolutorium dla 

Burmistrza Miasta i Gminy; 

c) dyskusja na temat przedłożonego sprawozdania z wykonania budżetu 

miasta i gminy za 2006 rok i jego ocena. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

8.1. w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy w Nowym Mieście 

nad Pilicą za 2006 rok; 

8.2. w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2007 rok; 

8.3. w sprawie zatwierdzenia Statutu Osiedla Nr 1; 

8.4. w sprawie zatwierdzenia Statutu Osiedla Nr 2; 

8.5. w sprawie zatwierdzenia Statutu Osiedla Nr 3; 

8.6. w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Bełek; 

8.7. w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Bieliny; 

8.8. w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Nowe Bieliny; 

8.9. wsprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Dąbrowa – Józefów; 

8.10. w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Domaniewice; 

8.11. w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Godzimierz; 

8.12. w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Gostomia; 

8.13. w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Jankowice; 

8.14. w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Łęgonice; 

8.15. w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Nowe Łęgonice; 

8.16. w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Pobiedna; 

8.17. w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Promnik; 

8.18. w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Prosna – Gilówka; 

8.19. w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Rokitnica; 
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8.20. w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Rosocha; 

8.21. w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Rudki; 

8.22. w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Sacin; 

8.23. w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Sańbórz; 

8.24. w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Strzałki; 

8.25. w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Nowe Strzałki; 

8.26. w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Świdrygały; 

8.27. w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Waliska – Borowina; 

8.28. w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Wał; 

8.29. w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Wierzchy; 

8.30. w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Wola Pobiedzińska; 

8.31. w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Wólka Ligęzowska; 

8.32. w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Żdżarki; 

8.33. w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Żdżary; 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Wolne wnioski. 

 
PKT 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że 

protokół z poprzedniej sesji Rady był wyłożony do wglądu w Biurze Rady i 

zapytał czy zachodzi konieczność czytania protokołu. Uwag i zastrzeżeń do 

protokołu z poprzedniej sesji nie zgłoszono i został on przyjęty w głosowaniu za 

14 na stan obecnych 14 radnych czyli jednogłośnie. 

 

PKT 4 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej Rady Miejskiej 

w Nowym Mieście nad Pilicą p. Król Ignacy poinformował, że spotkanie 

Komisji odbyło się w dniu sesji tj. 26 kwietnia br. Komisja zapoznała się ze 

zmianami w budżecie miasta i gminy które zaopiniowała pozytywnie. 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą p. Mirosław Binkiewicz poinformował , że Komisja spotkała 

się na posiedzeniu w dniu 26 kwietnia br. Na którym to zajmowała się 
następującymi sprawami: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał w tym zmian w budżecie miasta i 

gminy na 2007 rok. 
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2. Zapoznanie się z opinią RIO w sprawie udzielenia absolutorium dla 

Burmistrza Miasta i Gminy za 2006 rok. 

3. Sprawy bieżące kierowane do Komisji (zapoznanie się z pismem w 

sprawie zasady usytuowania miejsc sprzedaży napojów alkoholowych 

dotyczący odległości lokalizacji punktów sprzedaży od placówek 

oświatowych.) 

 

Członkowie komisji zapoznali się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję 
Rady oraz ze zmianami w budżecie miasta i gminy na 2007 rok. Skarbnik 

Miasta i Gminy poinformowała, że zmiany nastąpiły wskutek przyznania 

dotacji. Dochody zwiększono o kwotę 23 172 zł i dochody po zmianach 

wynoszą 13 511 941 zł, wydatki zwiększono o kwotę 23 172 zł i wydatki po 

zmianach wynoszą 15 338 850 zł. Członkowie Komisji zaopiniowali zmiany 

pozytywnie. 

Członkowie Komisji zapoznali się z opinią RIO w sprawie wniosku Komisji o 

udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy za 2006 rok. 

Członkowie Komisji zapoznali się z pismem Rady Pedagogicznej Publicznej 

Szkoły Podstawowej w Żdżarach, odnośnie ustalenia lokalizacji punktów 

sprzedaży i podawania napojów alkoholowych względem placówek 

oświatowych. Komisja po wysłuchaniu p. Iwony Kieszek która zapoznała ich z 

ustawą wychowania w trzeźwości dotyczącą zasady wydawania pozwoleń 
alkoholowych, nie wypracowali zdania w powyższej sprawie. Postanowiono 

wypracować stanowisko po szerszym zapoznaniu się z w/w problemem i 

zaciągnięciu opinii GKRPA. 

 

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą p. Lech Staniszewski poinformował, że w okresie 

międzysesyjnym spotkali się w dniu 24 kwietnia 2007 roku, gdzie zajmowano 

się następującymi sprawami: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 

2. Znaki drogowe i ich usytuowanie na terenie miasta i gminy. 

3. Sprawy bieżące kierowane do Komisji (zapoznanie się z pismem w 

sprawie zasady usytuowania miejsc sprzedaży napojów alkoholowych 

dotyczący odległości lokalizacji punktów sprzedaży od placówek 

oświatowych.) 

 

Członkowie komisji zapoznali się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję 
Rady oraz ze zmianami w budżecie miasta i gminy na 2007 rok. Skarbnik 

Miasta i Gminy poinformowała, że zmiany nastąpiły wskutek przyznania 

dotacji. Dochody zwiększono o kwotę 23 172 zł i dochody po zmianach 

wynoszą 13 511 941 zł, wydatki zwiększono o kwotę 23 172 zł i wydatki po 

zmianach wynoszą 15 338 850 zł. 
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Członkowie Komisji wraz z Kierownikiem Posterunku Policji mł. aspirantem 

Januszem Dobroszem wybrali się w teren aby przyjrzeć się usytuowaniu 

oznakowania na terenie miasta. Po oględzinach wystosowali następujące 

wnioski: 

• pozytywnie zaopiniowano prośbę p. Stanisława Orzeszka w sprawie 

ustawienia znaku zakazu zatrzymywania się i postoju przy ul. 

Wyzwolenia od nieruchomości Państwa Steczkowskich do ul. 11 

Listopada z tabliczką dotyczy poniedziałku od 6
00

 – do 12
00

. 

• ustawić słupki blokujące wjazd na chodnik przy ul. 11 listopada (od ul. 

Rawskiej do p. Leweckiego) 

• zrobić niski chodnik na ul. Browarnej i przesunąć słupy energetyczne pod 

ogrodzenia 

• wykonać przejście dla pieszych pasy na ul. Mostowej (droga wojewódzka 

728) do ul. Tomaszowskiej 1a (Przedszkole) 

• zakaz wjazdu do parku nie dotyczy OPP. 

• ul. Południowa – postawić znak ul. jednokierunkowa wjazd od CPN 

• postawić słupki przy przejściu dla pieszych przy Pawilonie Groszek – 

oznaczyć parking na kostce brukowej 

• wymienić znaki informacyjne z nazwami miejscowości (Wola 

Pobiedzińska, Gostomia, Pobiedna) 

• zmiana tabliczki na starą pod znakiem zakazu wjazdu na ul. 11 Listopada 

od ul. Warszawskiej z napisem pod spodem dotyczy poniedziałku od 6
00

 – 

12
00

) 

• naprawa ławek miejskich (ustawić ławki w parku oraz na ul. Ogodowej 

przy kasztanach 

• przeanalizować sprawę ustawienia przenośnych szaletów w mieście 

• posadzić kwiaty na klombach miejskich i zadbać o czystość na terenie 

miasta i gminy 

Członkowie komisji zaopiniowali pozytywnie prośbę Kierownika Posterunku 

Policji w sprawie zakupu laptopa dla Komisariatu w celu usprawnienia pracy 

funkcjonariuszy. 

Wniosek Komisji o zmobilizowanie mieszkańców wsi Gostomia do 

podpisania umów o wywóz śmieci i przywrócić ustawienie kontenera we 

wsi. 

Członkowie Komisji zapoznali się z pismem Rady Pedagogicznej Publicznej 

Szkoły Podstawowej w Żdżarach, odnośnie ustalenia lokalizacji punktów 

sprzedaży i podawania napojów alkoholowych względem placówek 

oświatowych. Komisja po wysłuchaniu p. Elżbiety Dziuby która zapoznała 

ich z ustawą wychowania w trzeźwości dotyczącą zasady wydawania 

pozwoleń alkoholowych. Członkowie Komisji nie wypracowali zdania w 

powyższej sprawie. Postanowiono zorganizować spotkanie z właścicielami 

sklepów i osobami zainteresowanymi ustawą o wychowaniu w trzeźwości i 
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wypracowanie wspólnego poglądu na sprawę. Przybliżony termin spotkania 

to ok. 16 maja 2007 roku. 

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej p. Lech Staniszewski na 

koniec swojego wystąpienia powiedział, że niedawno była Wielkanoc i w 

Urzędzie zorganizowane było spotkanie i było bardzo miło, ale musi powtórzyć 
uwagi niektórych przedsiębiorców, którzy do niego dzwonili i pytali jakie trzeba 

mieć zasługi i z jakiego klucza byli zapraszani przedsiębiorcy którzy nie bardzo 

się wyróżniają a zostali wybrani. Należałoby podać jakąś odpowiedź. Niestety 

ale został zobowiązany do powtórzenia tych słów. Następna sprawa to taka co 

dalej z Pałacem, bo Rada Miała się spotkać z p. mecenasem Kaweckim i nic do 

tej pory się nie dzieje. 

 

PKT 5 
Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska przedstawiła sprawozdanie 

z działalności za okres międzysesyjny tj. od dnia 12 kwietnia 2007r. do dnia 26 

kwietnia 2007r. 

1. W dniu 16 kwietnia 2007r. w Starostwie Powiatowym w Grójcu nastąpiło 

otwarcie ofert w przetargu nieograniczonym na wykonanie inwestycji na 

drogach powiatowych realizowanych wspólnie z gminą Nowe Miasto 

 a) na drogę nr 34347 Nowe Miasto – Domaniewice na odcinku 6 + 872     

do 8 + 0,72 o długości 1200mb. Wpłynęły 4 oferty, kwota najtańszej 

wynosiła 188.782,80 zł brutto ze Starachowic. Najdroższa 235.704 zł z 

Gielniowa. Wybrano ofertę najtańszą. 
 b) na drogę powiatową nr 34350 Rudki – Wał na odcinku 2.615mb 

(podwójne utwardzenie nawierzchni bitumicznej emulsją asfaltową i 

grysem). Wpłynęło 5 ofert. Najtańsza z Radomia na kwotę 168.288,35zł 

brutto – ze względu na brak kosztorysu została odrzucona. Wybrano ofertę 
na kwotę 186.632,55zł brutto z Łodzi. Kwota najdroższej oferty wynosiła 

253.627zł. 

2. W dniu 16 kwietnia 2007r. złożony został do Biura do Spraw 

Zagranicznej Pomocy w Ochronie Zdrowia w Warszawie wniosek 

aplikacyjny o przyznanie  dofinansowania ze środków Norweskiego 

Mechanizmu Finansowego i Mechanizmu Finansowego EOG na 

„Przebudowę boiska wielofunkcyjnego  przy ul. Szkolnej w Nowym Mieście 

nad Pilicą”. Tytuł projektu: „Kształtowanie postaw prozdrowotnych na 

terenie miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą poprzez wybudowanie 

otwartej strefy sportowo – rekreacyjnej”. 

3. W dniu 16 kwietnia 2007r. rozpoczęto budowę III etapu sieci kanalizacji 

 sanitarnej z przyłączami – kolektor „C” w Nowym Mieście nad Pilicą. 
4. W dniu 25 kwietnia 2007r. złożone zostały do Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Mazowieckiego Departament Rolnictwa i Modernizacji 

Terenów Wiejskich w Warszawie Wydział Wyrównywania Rozwoju 

Obszarów Wiejskich następujące wnioski o pomoc finansową z Budżetu 
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Województwa Mazowieckiego w ramach Samorządowego Instrumentu 

Wsparcia Rozwoju Mazowsza: 

 a) komponent „E” – Mazowiecki Instrument Wsparcia Budowy Sieci 

 Wodociągowej i Kanalizacyjnej na zadanie „Sieć wodociągowa z 

przyłączami  na terenie wsi: Józefów, Dąbrowa oraz w części wsi 

Łęgonice, Sacin i Rosocha”. 

 b) komponent „D” – Mazowiecki Instrument Wsparcia Rozwoju 

Infrastruktury  Sportowej na zadanie: „Przebudowa trybun na boisku 

wielofunkcyjnym przy ul.  Szkolnej w Nowym Mieście nad Pilicą”. 

 c) komponent „C” – Mazowiecki Instrument Wsparcia Wyrównywania 

 Rozwoju Gminnej Infrastruktury Drogowej dla zadania: „Modernizacja 

drogi  gminnej do wsi Nowe Łęgonice”. 

d) komponent „B” – Mazowiecki Instrument Wsparcia Modernizacji 

Placówek Oświatowych dla zadania: „Remont sal lekcyjnych polegający na 

całkowitej wymianie podłóg, częściowej wymianie instalacji centralnego 

ogrzewania oraz wymianie drzwi zewnętrznych (wejściowych) w Publicznej 

Szkole  Podstawowej w Żdżarach”. 

5. W dniu 25 kwietnia 2007r. podpisano umowę z Firmą Roboty Drogowe i 

Brukarskie, Budowa Kortów Tenisowych, Łęgonice Małe 22, 26-425 

Odrzywół na wykonanie przebudowy chodników przy ulicy Browarnej w 

Nowym Mieście. Koszt zadania 62314,48zł brutto. 

6. W dniu 26 kwietnia 2007r. podpisano umowę z Przedsiębiorstwem RJC, 

Łapino, ul. Sienkiewicz 17, 83-050 Kolbudy na modernizację oświetlenia 

ulicznego na terenie gminy polegającego na wymianie części istniejących 

opraw na oprawy sodowe. Koszt zadania 78230,44zł. 

7. W dniu 26 kwietnia 2007r. ogłoszono przetarg na wykonanie przebudowy 

drogi we wsi Pobiedna. 

 

Radny p. Bors Mirosław zapytał czy coś wiadomo p. Burmistrz na temat 

koszenia traw na terenach Jednostki Wojskowej i możliwości jej zakupu przez 

rolników. Pani Burmistrz odpowiedziała, że Agencja wstrzymała sprzedaż trawy 

twierdząc, że jest ogłoszony przetarg i nie będą prowadzili sprzedaży trawy. 

Radny p. Mirosław Binkiewicz zapytał jakimi kryteriami się kierowano w 

sprawie naprawy drogi powiatowej bo jego zdaniem logiczniej by było zacząć 
naprawę drogi od Nowego Miasta w kierunku Łęgonic, Bielin itd. Są tam dziury 

takie że wymagają natychmiastowej naprawy. Pani Burmistrz odpowiedziała, że 

nie wie jakimi kryteriami kierował się p. Jachowski. 

 

PKT 6 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że w 

okresie międzysesyjnym uczestniczył we wszystkich spotkaniach Stałych 

Komisji Rady Miejskiej, poinformował o pismach które wpłynęły do Biura 

Rady Miejskiej, poinformował również o tym, że uczestniczył w kilku 
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spotkaniach z kandydatami którzy chcą zakupić lotnisko. Zapoznała zebranych z 

pismami które wpłynęły do Rady min. z pismem z Agencji Rynku Rolnego w 

sprawie zapraszania na sesję pracowników na sesję by mogli przekazywać 
informacje które dotyczą spraw rolnych. Poinformował o piśmie z RIO w 

sprawie opinii o przedłożonym budżecie za 2006 rok. Poprosił o zabranie głosu 

kierownika Posterunku Policji mł aspiranta Janusza Dobrosza. Kierownik 

Posterunku powiedział, że nie chciał by żeby wystąpienie o zakup laptopa było 

źle zrozumiane, bo został wprowadzony tryb przyśpieszony. Większość 
czynności wykonywanych jest w terenie i laptop byłby właściwy i pomocny w 

pracy. Jeszcze raz prosi o przychylne załatwienie prośby. Jeżeli chodzi o 

kradzieże pomp to na razie się uspokoiło i chciałby żeby tak pozostało. Sołtys 

wsi Wólka Ligęzowska podziękowała za patrole policyjne na drodze bo było 

trochę spokoju, ale prosi o jeszcze bo znowu zaczynają jeździć jak szaleni. 

 

PKT 7 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że 

wszyscy radni otrzymali sprawozdanie z wykonania budżetu miasta i gminy za 

2006 rok w ustawowym terminie, Stałe Komisje Rady Miejskiej pracowały nad 

w/w sprawozdaniem i pozytywnie zaopiniowały wykonanie budżetu. Następnie 

udzielił głosu p. Ewie Bator – Skarbnikowi Miasta i Gminy w Nowym Mieście 

nad Pilicą aby przedłożyła sprawozdanie z wykonania budżetu miasta i gminy 

za 2006 rok. Skarbnik Miasta i Gminy poinformowała, że planowany budżet w 

roku 2006 po stronie dochodów opiewał początkowo na kwotę 12 431 485 zł, w 

wyniku zmian wprowadzonych uchwałami budżetowymi ostateczny plan 

stanowił 14 059 218 zł, wykonany został w wysokości 14 834 916,17 zł, co 

stanowi 105,52%, natomiast po stronie wydatków pierwotnie opiewał na kwotę 
14 911 427 zł, a po wprowadzonych zmianach uchwałami budżetowymi 

zamknął się kwotą 17 209 162 zł, wykonany został w wysokości 16 146 660,73 

zł, co stanowi 93,83%. W określonych datach oznaczonych przez Wojewódzki 

Fundusz Ochrony Środowiska, Burmistrz Miasta i Gminy spłacał pożyczkę 
podjętą na zadanie pod nazwą „Termomodernizacja budynku Publicznej Szkoły 

Podstawowej w Nowym Mieście – wymiana okien „ , której raty planowane 

były w kwocie 54 000 zł. W 2006 roku umorzono część pożyczki w kwocie 41 

750 zł. W roku 2006 spłacono 50 250 zł zaciągniętej pożyczki. W dniu 6 

grudnia 2006 roku podpisano umowę pożyczki zaciągniętej w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na kwotę 
489 000 zł na zadanie inwestycyjne pod nazwą „Przebudowa i rozbudowa stacji 

uzdatniania wody w Żdżarach”. Planowany wstępnie deficyt budżetu na kwotę 
2 479 942 zł na dzień 31 grudnia 2006 roku wyniósł 3 149 944 zł, który w 

kwocie 489 000 zł został pokryty zaciągniętą pożyczką WFOŚiGW i kwotą 2 

660 944 zł wolnymi środkami z lat ubiegłych. Rozchody budżetu na dzień 31 

grudnia 2006 roku wyniosły 50 250 zł i zostały pokryte przychodami z tytułu 
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wolnych środków z lat ubiegłych. W związku z tym łączne zadłużenie budżetu 

Gminy na koniec 2006 roku zamyka się kwotą 489 000zł. 

Środki przeznaczone na zadania inwestycje w budżecie na 2006 rok stanowiły 

28,22% ogólnych wydatków. Środki własne na inwestycje stanowiły 75,51% i 

pozyskane z zewnątrz 24,49%. Na środki pozyskane złożyły się środki w 

kwocie 1 115 866 zł. Są to środki z Ministerstwa Kultury Fizycznej i Sportu w 

kwocie 600 000 zł, środki z WFOŚiGW w kwocie 489 000 zł i środki ze 

Starostwa w kwocie 5 300 zł i z Urzędu Marszałkowskiego Województwa 

Mazowieckiego w kwocie 21.566 zł. Budżet realizowany był rytmicznie nie 

płacono kar ani odsetek. Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta i gminy za 

2006 rok stanowi /załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 

Nie wniesiono uwag do realizacji budżetu miasta i gminy za 2006 rok. 

 

PKT 7a 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poprosił Zastępcę 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej p. Mirosława 

Binkiewicza o przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy za 2006 rok. Pan 

Binkiewicz odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej. Wniosek stanowi załącznik 

nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7b 
Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Skarbnika Miasta i Gminy p. Ewę 
Bator o zapoznanie Rady z opinią RIO. Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator 

zapoznała Radę z Nr RIO – R/129/07 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie z dnia 19 kwietnia 2007 roku w sprawie opinii o 

przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 
sprawozdaniu z wykonania budżetu za rok 2006. Opinia była pozytywna. 

Uchwała RIO stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał Radę z uchwałą Nr RIO – R/130/07 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 19 

kwietnia 2007 roku w sprawie opinii o przedłożonym wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi absolutorium z wykonania budżetu za rok 2006. Uchwała RIO 

stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7c 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję na temat przedłożonego sprawozdania 

z wykonania budżetu za 2006 rok i jego oceny. Dyskusji nie podjęto, natomiast 

Rada oceniła wykonanie budżetu pozytywnie. 
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PKT 8.1 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy w 

Nowym Mieście nad Pilicą za 2006 rok. Pytań nie stwierdzono. Przystąpiono do 

głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu jawnym za – 14, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 na stan obecnych 14 radnych uchwalono 

uchwałę Nr VIII/43/2007 w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą za 2006 rok. Uchwała stanowi 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 8.2. 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2007 rok. Poprosił 

Skarbnika Miasta i Gminy p. Ewę Bator o zreferowanie projektu uchwały. 

Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator poinformowała, że zmiany nastąpiły 

wskutek przyznania dotacji celowych min. na sfinansowanie w ramach 

wdrażania reformy oświaty nauczania języka angielskiego w klasie I szkoły 

podstawowej w roku szkolnym 2006/2007 w okresie styczeń – sierpień 2007, 

dotacji z przeznaczeniem na pomoc materialną dla uczniów o charakterze 

socjalnym, dotacji z przeznaczeniem na finansowanie kosztów niszczenia 

dokumentów z wyborów samorządowych przeprowadzonych w 2006 roku, 

dotacji z przeznaczeniem na wypłatę dodatków na pracownika zatrudnionego w 

pełnym wymiarze czasu pracy realizującego pracę socjalną w środowisku w 

roku 2007. Dokonuje się zmian i zwiększa się dochody o kwotę 23 172 zł, gdzie 

dochody po zmianach wynoszą 13 511 941 zł, wydatki zwiększa się o kwotę 
23 172 zł, gdzie wydatki po zmianach wynoszą 15 338 850 zł. Pytań nie 

stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały w 

głosowaniu za – 14 na stan obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę Nr 

VIII/44/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 8.3. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt uchwały 

w sprawie zatwierdzenia Statutu Osiedla Nr 1. Pytań nie stwierdzono 

przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 14 

na stan obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę Nr VIII/45/2007 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 8.4. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt uchwały 

w sprawie zatwierdzenia Statutu Osiedla Nr 2. Pytań nie stwierdzono 
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przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 14 

na stan obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę Nr VIII/46/2007 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 8.5. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt uchwały 

w sprawie zatwierdzenia Statutu Osiedla Nr 3. Pytań nie stwierdzono 

przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 14 

na stan obecnych 14 Radnych uchwalono uchwałę Nr VIII/47/2007 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 8.6. 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Bełek. Pytań nie 

stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za- 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr 

VIII/48/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 11 do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 8.7. 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Bieliny. Pytań nie 

stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za- 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr 

VIII/49/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 12 do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 8.8. 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Nowe Bieliny. Pytań nie 

stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za- 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr 

VIII/50/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 13 do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 8.9. 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Dąbrowa - Józefów. Pytań 
nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za- 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr 
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VIII/51/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 14 do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 8.10. 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Domaniewice. Pytań nie 

stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za- 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr 

VIII/52/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 15 do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 8.11. 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Godzimierz. Pytań nie 

stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za- 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr 

VIII/53/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 16 do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 8.12. 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Gostomia. Pytań nie 

stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za- 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr 

VIII/54/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 17 do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 8.13. 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Jankowice. Pytań nie 

stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za- 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr 

VIII/55/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 18 do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 8.14. 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Łęgonice. Pytań nie 

stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za- 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr 

VIII/56/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 19 do 

niniejszego protokołu. 
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PKT 8.15. 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Nowe Łęgonice. Pytań nie 

stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za- 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr 

VIII/57/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 20 do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 8.16. 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Pobiedna. Pytań nie 

stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za- 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr 

VIII/58/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 21 do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 8.17. 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Promnik. Pytań nie 

stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za- 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr 

VIII/59/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 22 do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 8.18. 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Prosna - Gilówka. Pytań nie 

stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za- 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr 

VIII/60/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 23 do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 8.19. 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Rokitnica. Pytań nie 

stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za- 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr 

VIII/61/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 24 do 

niniejszego protokołu. 
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PKT 8.20. 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Rosocha. Pytań nie 

stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za- 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr 

VIII/62/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 25 do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 8.21. 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Rudki. Pytań nie 

stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za- 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr 

VIII/63/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 26 do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 8.22. 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Sacin. Pytań nie 

stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za- 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr 

VIII/64/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 27 do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 8.23. 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Sańbórz. Pytań nie 

stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za- 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr 

VIII/65/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 28 do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 8.24. 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Strzałki. Pytań nie 

stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za- 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr 

VIII/66/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 29 do 

niniejszego protokołu. 
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PKT 8.25. 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Nowe Strzałki. Pytań nie 

stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za- 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr 

VIII/67/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 30 do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 8.26. 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Świdrygały. Pytań nie 

stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za- 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr 

VIII/68/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 31 do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 8.27. 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Waliska - Borowina. Pytań 
nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za- 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr 

VIII/69/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 32 do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 8.28. 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Wał. Pytań nie stwierdzono, 

przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za- 14, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr VIII/70/2007 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 33 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 8.29. 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Wierzchy. Pytań nie 

stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za- 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr 

VIII/71/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 34 do 

niniejszego protokołu. 

 



 16 

 
 

PKT 8.30. 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Wola Pobiedzińska. Pytań 
nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za- 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr 

VIII/72/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 35 do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 8.31. 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Wólka Ligęzowska. Pytań 
nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za- 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr 

VIII/73/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 36 do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 8.32. 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Żdżarki. Pytań nie 

stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za- 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr 

VIII/74/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 37 do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 8.33. 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia Statutu sołectwa Żdżary. Pytań nie 

stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za- 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr 

VIII/75/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 38 do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 9 
Radny p. Mirosław Bors poinformował, że miesiąc temu weszła firma na drogi 

powiatowe i zrobili 5 dziur nawet trudno nazwać to zrobieniem bo to są placki 

rzucone aby coś było i odjechali. Szkoda że nie ma na sesji radnych 

powiatowych bo by może interweniowali w tej sprawie. Prosi o wystosowanie 

pisma do Starosty o niekompetentne remontowanie dróg powiatowych, są 
porozwalane całe fragmenty drogi około 20 – 30 cm i po prostu powoli asfalt 

odpływa coraz dalej niszczeje. 
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Pan Marian Dziedzic zwrócił się z prośbą do obecnych na sali o użyczenie zdjęć 
z okresu późniejszego niż 2000 rok z uroczystości kościelnych, narodowych i 

innych ważnych lub mniej ważnych a ciekawych zdarzeń.  
Radny p. Ryszard Lewecki zwrócił się jeszcze raz z prośbą o nawiezienie ziemi 

i zakrycie wodociągu w Górze. 

Radny p. Staniszewski zapytał kto pojedzie do radomia do p. mec. Kaweckiego, 

zaproponował radnego p. Stanisława Motyla oraz Przewodniczącego Rady 

Miejskiej. 

 

Sołtys wsi Godzimierz p. Dariusz Staszewski powiedział, że ma ogromny 

dylemat bo mijają dwa lata od zrobienia asfaltu od Żdżar do Godzimierza i są 
tam widoczne pęknięcia na odcinku 100 metrów i jego zdaniem powinien ktoś 
to naprawić. Zgłaszał już problem wcześniej p. Przyborkowi ale on stwierdził, 

że jest jeszcze rok gwarancji i nie ma się co martwić teraz jak zgłosił to p. 

Przyborek powiedział, że okres gwarancji minął i teraz to on nie wie . Zwrócił 

uwagę na to że jeżeli są wydawane pieniądze i to niemałe to pracownik który 

zajmuje się sprawami dróg powinien od czasu do czasu przejechać się i 

zobaczyć jak to wygląda dopóki jest jeszcze okres gwarancji a nie drogi się 
odbiera przyklepuje się i później się nic nie robi w sprawie. Prosi o interwencję 
w tej sprawie.  

Sołtys p. Kozera Franciszek prosił o nowy kontener na wieś bo stare się 
rozwalają. 
 

PKT 10 
Przewodniczący Rady Osiedla p. Marek Lewecki zaprosił do skorzystania z 

trawy ze Wspólnoty Góra za darmo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk zaprosił wszystkich 

zebranych do wzięcia udziału w uroczystości 3 maja, która będzie połączona ze 

świętem strażaka. Przypomniał również o święcie Flagi w dniu 2 maja i wystąpił 

z apelem aby mieszkańcy wieszali flagi na swoich posesjach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady sesji. 

 

Protokołowała       Przewodniczył 

 

Iwona Lepa 


